



#### 第1天 吉隆坡-毛里裘斯

机餐會晚

于吉隆坡国际机场集合,办理手续飞往毛里裘斯.抵达后,导游前来接机.晚餐后,入住酒店休息,结束舟车劳顿的一天.

#### 第2天 毛里裘斯-约翰内斯堡-太阳城 印机餐 印 年

早餐后,准备飞往约翰内斯堡. 导游前来接机.

- 联合大厦 (摄影点) 南非总统办公室的所在地, 占据了比勒陀利亚的最高点, 成为了南非国家遗产。
- 太阳城 著名的超豪华度假胜地,也是世界小姐选美的胜地. 提供各种活动,如赌博,体育和水上乐园. 失落城为其最闻名的景点.

在休闲的下午时光中度过。

#### 第3天 太阳城 - 匹林斯堡

**(** )早 **(** )中 中 晚

早餐后,一天的行程由太阳城开始:

- 太阳城 享有自由时间, 充分享受太阳城早晨的宁静与轻松。
- 巴库蓬布什旅馆 建立于匹林斯堡国家公园(南非第四大国家公园)内, 融合了现代奢华与非洲野生动物的全面体验. 提供舒适和豪华的住宿. 拥有超过300多种稀有鸟类、灌木丛及野生动物等.
- 禁猎区越野车游 (傍晚时段) 近距离探索南非五霸(狮子,猎豹,大象,犀牛,水牛)和其他的哺乳及爬行动物. 定制的开放式车辆提供出色的摄影机会. 傍晚时段丛草低稀, 是它们出外觅食的好时机

晚餐后,返回酒店休息.

#### 第4天 匹林斯堡 - 哈特比斯普特

早餐后,前往

- 禁猎区越野车游 (早上时段) 继续近距离探索具标志性的野生动物. 早上时段更能发现一些难被追踪到的动物的足迹.
- 狮子与野生动物园区 有机会近距离触碰狮子和喂食长颈鹿
- **敞篷普吉车游** 乘坐专业猎人驾驶的普吉车, 近距离接触许多南非标志性的野生动物.
- 莱塞迪文化村 展示了南非五个部落(巴索托,恩德贝勒,佩迪,科萨和祖鲁)的文化活动,特色住宅,并提供当地传统舞蹈示范.
- 高尔夫及休闲水疗中心 著名度假胜地,是休闲游览、举办婚礼的理想地. 办理入住手续.

结束刺激且悠闲的一天.

## 第5天 哈特比斯普特-约翰内斯堡-开普敦 🕡 🗗 🕀 🕀

- 桑顿市购物城 与相邻的纳尔逊曼德拉广场组成非洲最大的零售商场之一,被称为"非洲最富有的平方英里"
- (特别安排)帕博斯餐厅 享用当地特色的地中海午餐。

随后转移到坦博国际机场办理登记手续,准备飞往南非最大、最古老的城市-开普敦.抵达后,导游前来接机。安排入住酒店.

#### 第6天 开普敦

**印**早 晚

早餐后,开始风景观览之旅:

- 桌山 (枫天气情况而定) "海角之城"形似巨大长方形条桌、海拔1087米. 乘坐长1220米的**高空缆车**, 欣赏山顶的壮丽景色.
- 开普敦摩天轮 被称为开普敦之眼, 是位于南非开普敦最大的摩天轮, 360度全景欣赏开普敦和周边地区。
- 红棚工艺市场 当地工艺品市场, 提供非洲传统手工艺品的精彩收藏. 您可在市场中探索非洲文化的富裕以及当地文物代表。

• (特别安排)黄金餐厅 - 一个充满活力的泛非体验,提供非洲菜肴,现场娱乐表演和非洲鼓表演.来自非洲各地的工作人员营造了完整的非洲氛围.

晚餐后, 返回酒店休息.

#### 第7天 开普敦

**们**早**们**晚

早餐后,开始丰富的一天:

- 维多利亚和阿尔弗雷德滨水区 为仍在运作的港口, 渔船的停泊站. 拥有450多个零售店, 其中包括时装、家具用品、珠宝、皮革制品等
- **兰迪德诺** 沿着大西洋海岸线,顺势游览兰迪德诺. 它是威尔士最大的海滨度假胜地,被称为"威尔士浇水之地的女王".
- 豪特湾 一个古朴的村庄与渔村. 拥有一个美丽的白色沙滩, 供人冲浪和遛狗, 繁华的码头, 艺术画廊, 餐馆和海港.
- 乘船游览海豹岛 位于豪特湾上的礁石小岛, 因岛上众多的海豹与海鸥而闻名. (小提示: 为保护动物, 游客只能乘船观览, 不允许登岛)
- 开普角 拥有高耸的石崖,令人叹为观止的海湾,海滩和连绵起伏的绿色山丘和山谷,距离开普敦仅60公里。
- 西蒙镇 又名西蒙斯敦, 开普敦南半岛郊区的小镇,也是南非海军基地的所在地,治安很好。
- 企鹅滩 企鹅已被世界动物保护协会列入保护动物名录. 它们每天迎着朝阳步履蹒跚在行走在沙滩上,其憨态可掬引得游客们的欢笑.

晚餐后,返回酒店休息,

#### 第8天 开普敦

**拿** 

早餐后,前往

- •法兰舒克山谷 南非最古老的小镇之一也坐落于此.
- 波成德葡萄酒庄 世界著名的酒类产地之一.
- (特别安排) 惬意野餐体验 装在藤篮中的美食搭配迷人的景色。
- **庄园 + 品尝酒品及巧克力 -** 在历史悠久的庄园内品尝一流的酒品和巧克力更是非凡的体验。
- Shimansky 钻石鉴赏 Shimansky是罕见的具有钻石原石采购和打磨执照的珠宝品牌,它出品的钻石珠宝都是由手工挑选出的品质最好的钻石设计而成。
- 猎豹外展保护区 猎豹和其他捕食者的保护中心.

晚餐后,返回酒店休息

#### 第9天 开普敦 - 毛里裘斯

₽

早餐后,前往

- 好望堡 南非最古老的欧式建筑之一, 为欧洲人于南非的第一所军事基地.
- Bo-Kaap街区 彩色文化区, 以彩色鲜艳的房屋和鹅卵石街道闻名.
- **开普敦市政厅** 位于市中心的大型爱德华时代建筑,现为创意文化中心场所。
- 世纪城 开普敦最大的购物商城。 前往机场准备飞返毛里装斯。

### 第10天 毛里裘斯 - 吉降坡



飞抵毛里裘斯后,安排入住酒店。早餐后享受自由活动时间。 前往机场准备飞返吉隆坡。

#### 第11天 吉隆坡



安全抵达美丽的家园——吉隆坡。 结束难忘美好的旅程。









#### K. Lumpur - Mauritius



Assemble at KLIA, check-in for flight to Maritius. Upon arrival, welcome by the local tour guide. After dinner, check-in hotel for rest.

#### DAY 2 Mauritius - Johannesburg - Sun City MOB MOB MOB



After breakfast, flight to Johannesburg. Upon arrival, welcome by the tour guide.

- Union Buildings (Photostop) Location of the South African President's office. It occupies the highest point of Pretoria & becomes the national heritage of South Africa.
- Sun City A famous ultra-luxury resort. Offers a variety of activities such as gambling, sports & water parks.

Enjoy your evening in relaxing free time.

#### DAY 3 Sun City - Pilanesberg



After breakfast, a day starts from Sun City....

- Sun City Enjoy free time with another experience.
- Bakubung Game Lodge The fourth largest national park in South Africa, combines modern luxury with full experience of African wildlife.
- Bakubung Game Drive (Evening Session) Explore Big 5 (lion, elephants, rhinos, buffaloes) & other mammals by customized open air vehicle. After dinner, return to hotel for rest.

#### DAY 4 Pilanesberg - Hartbeespoort



After breakfast, heading to...

- Bakubung Game Drive (Morning Session)- Morning is the best time in tracking those animals which are difficult to track.
- Lion and Safari Park is home to a vast selection of indigenous species such as Lion, Cheetah, Hyena, Leopard, Sable antelope, Kudu, Nyala and so on.
- Lion and Safari Park Guided Game Drive Get closer than you could ever imagine to Africa's most incredible wildlife.
- Aha Lesedi Cultural Village a tourist village which celebrates the cultural traditions of several different peoples of Southern Africa.
- Seasons Golf Leisure & Spa a famous resort for leisure and weddings.

#### 



- Sandton City It forms the largest retail malls in Africa with the adjacent Nelson Mandela Square, known as "the richest square mile
- Pappas the Square Restaurant Enjoy Meditterranean lunch.

Transfer to Tambo International Airport for flight to the oldest city in South Africa - Cape Town. Upon arrival then check-in hotel for rest.

#### DAY 6 Cape Town



- Table Mountain (Weather Permitting) is a flat-topped mountain forming a prominent landmark overlooking the city of Cape Town in South Africa.
- Table Mountain Aerial Cableway enjoy spectacular views from the cable car.
- The Cape Wheel known as the Eye of Cape Town, the largest Ferris wheel in Cape Town. Enjoy 360 degree panoramic views or Cape Town.
- Red Shed Craft Market a local handicraft market, offers a wonderful collection of traditional African handicrafts.
- GOLD Restaurant African dishes, live entertainment and African drum performances are available here.

After dinner, check-in hotel for rest.

#### DAY 7 Cape Town



After breakfast, heading to..

- Victoria & Alfred Waterfront a still working port, the fishing station's mooring station. Has more than 450 retail stores, including fashion, furniture, jewelry, & leather products.
- Llandudno is the largest seaside resort in Wales, also known as "Queen of Watering in Wales"
- Hout Bay Get A quaint village and fishing village. Has white sand beach, bustling piers, art galleries, restaurants & seaports.
- Boat Trip to Seal Island a small island famous for its numerous seals and seagulls. (Tips: Visitors are not allowed to board the island)
- Cape Point With towering stone cliffs, breathtaking bays, beaches and rolling green hills and valleys.
- Simon's Town a small town on the outskirts of Cape Peninsula's southern peninsula, is also home to the South African Naval Base.
- Boulders Penguin Colony a protected beach with penguins which walking on the and their embarrassment can attract tourists' laugh. After dinner, return to hotel for rest.

#### DAY 8 Cape Town





After breakfast, heading to...

- Franschhoek Valley- located in the heart of South Africa's celebrated winelands, with an impressive wine list that can rival any connoisseur's best
- Boschendal Wine Farm a Cape winelands icon & an acclaimed wine and food destination.
- Cozy Picnic Experience Enjoy picnic lunch basket filled with delicious foods. Only naturally grown produce from the estate are used.
- Manor House is home to first-rate wine tasting and pairing experience.
- Wine & Chocolate Tasting The private room offers signature experience, including five historical wine tastings representing Boschendal's history & connoisseurs of five limited-edition wines.
- Shimansky Rockwell Diamond Experience Shimansky is a rare jewellery brand with rough diamond purchases & polished licenses.
- Cheetah Outreach Sanctuary a protection center for cheetahs and other predators.

After dinner, return to hotel for rest

#### DAY 9 Cape Town - Mauritius



- Castle of Good Hope one of South Africa's oldest European buildings.
- Cape Malay Quarter (Bo-Kaap) a multicultural area which famous by brightly colored houses & cobblestone streets.
- City Hall a large Edwardian building in the city centre. It's now become a center of creative culture.
- Century City The largest shopping area in Cape Town.

Transfer to Airport for flight to Mauritius.

### DAY 10 Mauritius - K. Lumpur



Upon arrived at Mauritius, check-in hotel for rest. After breakfast, enjoy your free & easy at Mauritius. Transfer to Airport for return to Kuala Lumpur.

## DAY 11 K. Lumpur



Arrived safely at Kuala Lumpur International Airport.





## FLIGHT DETAILS/航班时间





# OUR FARE/团费

CHILD WITH BED 小孩加床

**CHILD WITHOUT BED** 小孩不加床

**SGL SUPP** 单人房差

# GENERAL INFORMATION/旅游资讯

Return air ticket to Africa with airport taxes, accommodations, entrance ticket and meals, transportation as per specified in itinerary, professional english speaking tour leader service and tipping. 往返机票含税、住宿、用车、门票和膳食如行程所列,专业领队司机服务和小费。



Travel insurance, optional tours (if any), personal expenses, any others no specified in the itinerary. 旅游保险,自费项目(如有),个人消费,其他不列明项目。

#### Local 4 star hotel:

・毛里裘斯 Maritius

(2N) STPC

**Sun City** 太阳城

(1N) Cabanas Hotel or similar class

匹林斯堡 Pilanesberg

: (1N) Bakubung Bush Lodge or similiar class •哈特比斯普特 Hartbeespoort:(1N) Season Golf Leisure and Spa or similar class

Cape Town : (4N) Inverness Resort or similar class

#### 条款与条件

01. 行程表所列出的航班资料,交通,行程,酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同的出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动,本社将另行个

行程,膳食及住宿的先后次序,将以当地接待社安排为准。 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小,但若巴士行李舱放置空间不足时,若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能,所以一人一座位为前提。 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。

因季节性的气温转变,多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度,空调设定为时段或是无空调提供,如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配,由当地酒店排房为准,非本社所能掌控。

团队出发前建议购买旅游保险以则安心。 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任,有关保障范围及乘保条款,请参阅保单。 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消,错过住宿,膳食及景点观光等等,本社保留放弃或更改景点的权利,以免延误下一 个景点的观光时间,并无任何代替景点。

方旅客決定离团,所有的费用恕不退还。 行程表附上的照片仅供参考。 行程表附上的照片仅供参考。 为确保消费者权益,详情请参阅单据背面之基本条规细节。 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。 2岁-11岁属于儿童,12岁及以上皆属于成人。

#### **TERMS & CONDITIONS**

Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without piror notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.

The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.

Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the

Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.

- Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.

  The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.

  Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour member during the tour. Kindly refer to the insurance policy for term of coverage.

  Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour silienteen without professions.
- the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.

  For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.

The images shown in tour itinerary are only for indicative.

For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.

An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.

2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.



Company Chop / 公司印章: